
Saksprotokoll i utval for opplæring og helse - 09.05.2017  
 
Emil Gadolin (A) sette fram slikt forslag: 
 

«1. Utvalg for opplæring og helse ønsker å få saken opp til behandling på nytt i førstkommende 
møte i juni 2017. 
 
2.  Administrasjonen bes komme tilbake til utvalget med et notat der man sammenlikner modell 3, 
5 og 7 på hvordan man kan tenke seg de ulike modellene vil slå ut på et representativt utvalg av 
de videregående skolene i Hordaland.  
 
3.  Utvalget ber om å få et innblikk i hvilke hensyn som skolene selv mener er viktige å få med i en 
ny budsjettmodell.» 
 

Røysting 
Emil Gadolin sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. Utvalg for opplæring og helse ønsker å få saken opp til behandling på nytt i førstkommende møte 

i juni 2017. 
 

2. Administrasjonen bes komme tilbake til utvalget med et notat der man sammenlikner modell 3, 5 
og 7 på hvordan man kan tenke seg de ulike modellene vil slå ut på et representativt utvalg av de 
videregående skolene i Hordaland. 
 

3. Utvalget ber om å få et innblikk i hvilke hensyn som skolene selv mener er viktige å få med i en 
ny budsjettmodell. 

 


